

# Styrlesemöte 5/12-18

Närvaro: F. Ivarsson, S. Johansson, V. Nerbe, S. Pepić, A. Salomonsson.

Justerare: F. Ivarsson

Dagens punkter:

- Hyra ut Hardox
- Jaquetter
- Grafisk profil

---

Diskussion:

- När fler är med så behöver vi ta upp JML och utvärdering.
- Sixten nämner att vi behöver regler kring hur Hardox ska hyras ut. Ett styrdokument ska fixas.
- Vi pratar om grafisk profil samtidigt som vi kör utvärderingen, nästa söndag.
- Hur vi hanterar sårande beteenden under event som inte uppskattas av alla. Styrelsen kommer skriva ett styrdokument ang. Detta samt kontakta personen i fråga om det nu.
- Vi ska skapa en styrelse-årskalender för 2019.

Justerat av Ivarsson

  
Sanjin Pepić (29 jan 2019)  
Sekreterare

  
Emma Bevin (29 jan 2019)  
Ordförande

  
Filip Ivarsson (29 jan 2019)  
Justerare